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Protokoll fört vid styrelsemöte, Samordningsförbundet FINSAM i Malmö den 4 september 

2020, kl. 13.00-14.30 

Mötesplats: Stadskontoret Malmö, Kommunalrådsavdelningen 7 vån, sessionssalen 

Närvarande: 
 

Ledamöter  

Sedat Arif(s), Malmö stad, via Teams 

Carolina Gianola (tjp), Arbetsförmedlingen 

Ulrika Thell Mijdema (tjp), Försäkringskassan 

 

Ersättare 

Susann Ellkvist (tjp), Försäkringskassan   

Sten Svensson, (s), Region Skåne 

 

Representanter från kansliet 

Mikael Jung, Förbundschef 

Fredrik Neuman, Utredare 

 

Övriga 

Britt-Marie Pettersson, Malmö stad 

 

Ej närvarande 

Helena Nanne (m), Malmö stad 

Darko Simic, (m), Region Skåne 

 

 

§ 37  Val av protokolljusterare 

  Ulrika Thell Mijdema utses jämte ordförande att justera dagens protokoll.  

 

§ 38 Ekonomi 

  Förbundschef informerar om förbundets ekonomi 

 

§ 39 Uppföljning verksamhetsplan 2020  

Förbundschef presenterar förbundets årshjul och uppföljning av 

verksamhetsplan 2020 

 

§ 40 SUS rapport  

SUS-rapport presenteras av utredaren.  
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§ 41 Uppföljning av revision av årsredovisning 2019 

Förbundschefen föredrar följande åtgärder förbundet tagit för att följa 

revisionens rekommendationer kring 2019 års verksamhet.: 

Beslut om ny mall för tertialrapportering 

Ett aktivt arbete med att insamla problemformuleringar som ligger till grund för 

ytterligare insatser vilket innebär att förbundets egna kapital kommer sänkas 

under såväl 2020 som 2021. 

 

§ 42 KS AU Årsredovisning 2019 Finsam Malmö 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott beviljar styrelsen för samordningsförbundet 

FINSAM i Malmö ansvarsfrihet för 2019 års förvaltning och räkenskaper. 

 

§ 43 Pågående ansökningar 

Förbundschefen informerar om pågående arbete med ansökningarna för FRAM 

och Avanti.  

   

§ 44 Inkomna problemformuleringar 

 Förbundschefen föredrar två inkomna problemformuleringar. 

Styrelsen beslutar 

att inte ställa sig positiv till att problemformuleringen kring Värdefullt utvecklas till 

en ansökan utifrån att den inte i tillräckligt hög grad stödjer förbundets 

inriktningsmål för 2019 - 2022. 

att inte ställa sig positiv till att problemformuleringen kring Ofrivillig ensamhet 

utvecklas till en ansökan utifrån att den inte i tillräckligt hög grad stödjer 

förbundets inriktningsmål för 2019 - 2022. 

att  ge förbundschefen i uppdrag att till nästa styrelsemöte redovisa möjligheter för 

hur det egna kapitalet ska sänkas till nationella rådets rekommenderade nivå. 

 

§ 45 Unga Vuxna utvärdering 

Utredaren presenterar sitt arbete med utvärderingen av Unga vuxna 

mottagningarna i Malmö och Lund. 

 

Justeras  

Malmö 2020–09- 

 

 

------------------------------------------------  ---------------------------------------------- 

/ Sedat Arif /    / Ulrika Thell Mijdema /  


